



Doctoral Program in Pediatric Nursing

"Credit Hours System"

Faculty of nursing - Mansoura University



Goal & Objectives of Program

It aims to prepare specialized nursing professionals who possess advanced skills in providing comprehensive healthcare to children, the ability to conduct applied scientific research, and contribute to the development of health policies and nursing practices. The program also enhances the graduate's role as an academic leader

The second semester

During this period, the specialized courses and practical training are studied, consisting of 15 academic weeks, followed by exams with a maximum of 12 credit hours.

The first semester

During this period, general specialization courses are studied, consisting of 15 weeks of study, followed by exams with a maximum of 12 credit hours.

Studying and Training Duration

50
Credit Hours
2
Semesters



Doctoral Program in Pediatric Nursing

Requirements

- He/ She must hold a master's degree in the specialized field
- Obtaining the approval of the relevant department council
- The student must complete the required documents and forms from the Graduate Student Affairs.
- Paying the prescribed fees Registration



Application Time

Application dates:

For Egyptians: from August 1 to August 18

For international students: throughout the year

For more information

Local
Phone:
01012462863

Our Contact
Email:
nafeek@mans.edu.eg



برنامج دكتوراه في تمريض الأطفال

ساعات معتمدة

كلية التمريض - جامعة المنصورة



الهدف العام من البرنامج

- يهدف برنامج الدكتوراه في تمريض الأطفال إلى إعداد كوادر تمريضية متخصصة تمتلك مهارات متقدمة في تقديم الرعاية الصحية الشاملة للأطفال، والقدرة على إجراء البحوث العلمية التطبيقية، والمساهمة في تطوير السياسات الصحية والممارسات التمريضية. كما يعزز البرنامج دور الخريج كقائد أكاديمي وباحث متميز يسهم في تحسين جودة رعاية الأطفال على المستويين المحلي والدولي.

الفصل الدراسي الثاني يتم خلاله دراسة مقررات التخصص الدقيق والتدريب العملي ويكون من 15 أسبوع درسي ويعقبه 12 ساعة معتمدة.

الفصل الدراسي الأول يتم خلاله دراسة مقررات التخصص العام ويكون من 15 أسبوع دراسي ويعقبه 12 ساعة معتمدة

عدد الدراسة والتدريب

50

ساعات معتمدة

2

فصلين دراسيين



برنامج دكتوراه في تمريض الأطفال

متطلبات التقديم

- أن يكون حاصلاً على الماجستير في فرع التخصص من إحدى الجامعات المعترف بها من المجلس الأعلى للجامعات
- الحصول على موافقة مجلس القسم المختص ومجلس الكلية
- يجب أن يستوفى الطالب المستندات المطلوبة من شؤون طلاب الدراسات العليا ودفع المصروفات المقررة
- القيد شرط أساسى لكي يسمح للطالب بالحضور واحتساب المقررات الدراسية له



مواعيد التقديم

للمصريين: من 1 أغسطس إلى 18
أغسطس
لل洛افدين: طوال العام

للمزيد من المعلومات

Local
Phone:
(050)
01012462863

Our Contact
Email:
nafeek@mans.edu.eg